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Astra – Vēl viens jautājums sakarā ar

Vēl viens jautājums sakarā ar Baltās kāpas teritoriju. Ko plānots darīt ar šausmīgā paskata
sarkano, veco tualeti? Tā jau gadiem nefunkcionē, tikai bojā skatu!
Paldies!


